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Skolebestyrelsesmøde - Stormarkskolen den 14. september ’21 

 
 

Indkaldte: X (elev), X (elev), Gry Jørgensen (forælder), Helle Lindhardt (personale), Jan 

Rasmussen (ledelse), Jimmy V. Albrechtsen (ledelse), Karsten Sandau (forælder), 

Kenneth Madsen (forælder – suppleant), Kim W. Madsen (forælder), Lene Elise 

Andersen (ledelse), Lisette Koch Hansen (personale), Michael Knudsen (forælder), 

Michael Soelmark (forælder), Ronni Petersen (forælder), Steen Madsen (forælder). 

Gæster:  

Afbud: Michael, Ronni, Kenneth? 

Sted: Stormarkskolens læringscenter 

Klokken: 17:30 

Dagsorden: 

1. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt pkt 12 udgår 
 

2. Referat fra 08.06.2021 
godkendt 
 

3. Politiske opmærksomheder 

Ingen bemærkninger/se nyt fra formanden 
       

4. Status fra ledelsen 
Indskolingen:  
god aktivitet/ tilbage til det ’normale’. Der har været afholdt forældremøder. Der er åbent hus for alle 

’indskrivningsbørn’. 45 potentielle børn fra eget distrikt. 
Mellemtrin/udskoling:  

stor aktivitet og glade børn. Opmærksomhed på medarbejderudfordringer for at nå i mål med 
fagfordelingen. Der er personaleændringer på vej, hvilket meldes ud i morgen onsdag. 
Generelt: 
Nyt H/D-lokale er i proces og tidsrammen holder. Budgetrammen har været opadgående, hvilket 
betyder en egenfinansiering.  
Budgettet ser ud til at være i nogenlunde balance. 

Vil arbejde målrettet på strategierne Trivsel og fravær og bevægelse vil have fokus. ’det tænkende 
rum’ som en ny indsat at tænke undervisning på. Baseret på matematiskfaget. 
Corona er brudt ud i 6.C (fem tilfælde).  
 
 

5. Nyt fra formanden 
Møde med børne- og skoleudvalget omkring skoleindskrivninger og en fremtidig skolestruktur i 

Nakskov. Mødet afsted kom ingen nye opmærksomheder eller beslutninger.  
Spørgsmål om man ville lave en brugerundersøgelse: det blev drøftet og var et ønske fra folkeskolen. 

 

6. Nyt fra eleverne – herunder nyt fra elevrådet 
Bevægelsesvejleder deltager i elevrådsmøderne. Der er større ønske om bevægelse i timerne fra 
elevernes side. 
Elevønsker blev præsenteret, herunder flere fælles arrangementer for de ældste elever. Ønskerne 

præsenteres/sendes for Jimmy. Utilfredshed med at skal være ude i første frikvarter – er ikke 
inddraget. Utilfredshed med at være mobilfri (8. klasser). Et aktivitetsrum for de ældste.  
 

7. Nyt fra personalet 
Udskoling: Medarbejdere omkring de klasser som skal på lejrskoler, er ærgerlige over at de ikke kan 
gennemføres. 
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Indskoling: særlig opmærksom på ’special’-børn som skal inkluderes i normalskolen. De udgør en stor 
udfordring for klassernes miljøer, og styrker ikke den gode fortælling. Medarbejdere og ledelse 
arbejder sammen om løsningen, men gør opmærksom på at der en struktur som evt. burde løftes 
politisk. 

 
 

8. Ordensregler, principper, retningslinjer m.m. 
Fast punkt. Tages op på næste møde. 
 

9. Lejrskole for 9. klasse (forældrehenvendelse + ønske fra skoleledelse) 
Ledelsen fremlagde baggrunden og bevæggrunden for hvorfor der ikke er lagt erstatningslejrskole i 

indeværende skoleår.  
Det er formandens ønske at der blev taget en beslutning udelukkende på vegne af 9. klasserne. 
Beslutning: 
Skolebestyrelsen indbyder to forældrerepræsentanter fra hver af de tre 9. klasser, til et dialogmøde 

tirsdag den 21. september kl. 17.30 om afvikling af lejrskole på to overnatninger. Skolebestyrelsen vil 
stille med Steen og Karsten.  

 
10. Lolland Kommunes budgetforslag 2022 

 
- Budgetforslaget kan findes her: Budgetforslag 2022 - Lolland Kommune 
Ingen kommentarer ud over vi sætter pris på at man udsætter den demografiske besparelse 
 

11. Kommunikationsstrategi  

 
- MED-udvalget ønsker retningslinjer og inputs til kommunikationsstrategi. 

Udsættes  
       

12.  Kvalificering af kvalitetsrapport (udgår) 
 

- Skolesektoradministration har til Jimmy oplyst, at skolens ledelse og bestyrelse i fællesskab skal 

”kvalificere kvalitetsrapporten”. 

 
13.  Ekstraordinær frihed til elever 

 
- Punkt fra Jimmy 

Ønskes taget op på førstkommende møde. 

 
 

14. Evaluering af mødet 
God debat :-) 
 

15.  Næste møde 
12. oktober 

 
Evt. 

https://www.lolland.dk/kommunen/oekonomi-og-fakta/budgetforslag-2022-til-2025

